



中華民國商標註冊證

註冊號數：02011970
商標權人：力晶積成電子製造股份有限公司
POWERCHIP SEMICONDUCTOR MANUFACTURING CORPORATION

名稱：PSMC及圖
圖樣：



依商標法第30條第1項第10款但書規定，經註冊商標（原服務標章）第110585號、註冊商標第1162847、1162848號商標權人同意申請註冊。

權利期間：自2019年9月16日起至2029年9月15日止
類別：商標法施行細則第19條第042類
商品或服務名稱：接受他人委託從事晶片、積體電路之設計及產品品質檢驗測試服務；提供晶片、積體電路之電腦輔助設計服務。

經濟部智慧財產局 局長

洪淑敏

中華民國 108 年 9 月 16 日



(TRANSLATION)

**CERTIFICATE OF TRADEMARK REGISTRATION
(TAIWAN R.O.C.)**

REGISTRATION NO. : 02011970
REGISTRANT : Powerchip Semiconductor Manufacturing Corporation

TRADEMARK : 

According to proviso to subparagraph 10, paragraph 1, article 30 of Taiwan Trademark Act, this trademark is registered by the consent of the trademark holder of Registration No. 110585, Registration No. 1162847 and Registration No. 1162848.

DURATION OF REGISTRATION : From September 16, 2019 to September 15, 2029
INTERNATIONAL CLASS : 42
GOODS / SERVICES : Research, custom design and testing of integrated circuits, wafer and semiconductor cell libraries; Providing semiconductor design services

Signed /sealed by Hong, Shu-min, Commissioner

Issue Date (**Registration Date**) : September 16, 2019

I, Hui-I Huang of No. 12, Li-Hsin 1st Rd. Hsinchu Science Park, Hsinchu, Taiwan (R.O.C), do hereby certify that I am conversant with the English and Chinese languages and am a competent translator thereof, and I further certify that to the best of my knowledge and belief the following is a true and correct translation made by me of the document(s) in the Chinese language attached hereto.

Signed this 10th day of Feb, 2020

Hui-I Huang Hui-I Huang